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ACTA-RESUM AUDIENCIA PUBLICA 
 

Data: 17 de març de 2021 
Lloc: Sala de Plens de la seu del Districte de Nou Barris (Pl. Major de Nou Barris, 1) 
Hora: 18:30 h. 
 
Presideix: Il·lma. Sra. Gemma Sendra i Planas, presidenta del Consell del Districte de Nou 
Barris 
 
Assistents: 
 
Il·lm. Sr. Francesc Xavier Marcé Carol, regidor del Districte de Nou Barris 
 
Sra. Sheila María Guerra Andrés (PSC) 
Sra. Sara Belbeida Bedoui (PSC) 
Sr. Antoni Pallarès Davó (PSC) 
Sra. Sonia Nieto Sánchez (PSC) 
Sr. Andrés Rodríguez Domínguez (PSC) 
Sr. Dídac Ramírez Casas (PSC) 
Sr. Carlos Izquierdo Lázaro (BComú), presència a distància per videoconferència 
Sr. Guillem Gabarnet Colomines (BComú,) presència a distància per videoconferència 
Sra. Esther Flaquer García (BComú) 
Sra. Alexandra López Lorente (BComú) 
Sra. Carolina Recio Cáceres (BComú), presència a distància per videoconferència 
 
Convidats: 
 
Sr. Gabriel Jose Duarte Garcia, Gerent del Districte 
 
Secretari: 
 
Ricardo Fernández Aranda, Lletrat, Secretari del Districte. 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Constatada la existència de quòrum legal, obre l’acte la Presidenta del Consell del Districte de 
Nou Barris a les divuit hores i cinquanta minuts,  la qual, dona la benvinguda tant al regidor i 
consellers/eres presents a la sala o per videoconferència com a aquelles persones que 
segueixen el desenvolupament de la sessió a través de l’streaming, explicant la presidenta del 
Consell del Districte que, a causa de les darreres restriccions pel coronavirus, la sessió encara 
es fa sense públic present, si bé una delegació de 6 persones en representació dels veïns i 
veïnes del barri de Ciutat Meridiana, han demanat pujar a la sala de plens per a parlar dels 
problemes que afecten a moltes persones del barri, havent-se pactat prèviament a l’inici de la 
sessió amb el regidor del districte la possibilitat que la dita representació pogués parlar de 
forma presencial. Per tant, la presidenta diu que primer parlarà la dita representació veïnal i 
desprès continuarà l’Audiència Pública en el seu format habitual, tot esperant que la propera 
Audiència Pública pugui ser oberta i no tenir els problemes de participació que ha generat la 
pandèmia. 
 
Seguidament, la presidenta del Consell del Districte dona la paraula a la representació veïnal 
del barri de Ciutat Meridiana. 
 

1) Filiberto Bravo, president de l’Associació de Veïns de Ciutat Meridiana. 
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En primer lloc, l’intervinent diu que han vingut directament a aquest sessió i considera que no 
s’han d’inscriure prèviament per a poder participar en aquestes sessions com així ha estat 
sempre. Com que això ja han vist que no era així, manifesta que s’han autoinvitat a la sessió. 
 
A continuació exposa una sèrie de temes que han preparat al pati del districte de forma ràpida, 
desordenada i poc treballada però consensuat amb tots els veïns que l’han acompanyat: 
 
a) Autobusos.  Exigeix en relació a la nova modificació que es vol fer, que fa referència a canvis 
en els itineraris, en els horaris o fins i tot en la eliminació d’algunes línies que passen pel barri, 
que abans de qualsevol aprovació, es parli abans amb els veïns en una reunió i diu que no es 
pot fer com si es tractés d’un decret d’imposició perquè ells ho veuen així. Totes les 
associacions del barri inclòs Can Cuiàs estan d’acord en la necessitat de fer aquesta reunió. 
 
b) Gent sense papers o en procés de renovació dels papers. Es un tema pendent de tractar 
amb el Districte i que afecta a molta gent en el barri. Volen saber què passarà amb aquestes 
persones perquè, amb la manca de papers, no poden accedir als ajuts. Són persones que es 
volen integrar, volen estar però no se’ls esta donant cap oportunitat. 
 
c) Habitatge. Continuen els desnonaments com abans de la pandèmia. Cada setmana 
s’efectuen 5 o 6 desnonaments i per un barri de 10.000 habitants, el numero de desnonaments 
setmanals traspassa totes les línies vermelles. Abans s’acompanyava a les famílies des del 
Districte en els casos de desnonaments. En canvi, ara veuen que hi ha un allunyament total i es 
veuen totalment indefensos. Desprès, hi ha la situació de pisos municipals tancats i també es 
desnona a la gent que ocupa els pisos municipals, per la qual cosa, creu que es possible que 
hagi canviat la política municipal en matèria d’habitatge. Ignora què és el que esta passant però 
considera que desnonar a una família d’un pis municipal, per donar-lo a una altra família es 
com desvestir un sant per a vestir un altre. Per tant, sobre aquest punt vol saber què es vol fer 
per part del Districte. 
 
d) Treball. És un dels grans problemes del barri. Ciutat Meridiana és un dels barris amb més 
índex de desocupació i cada any baixa la estadística de la renta per càpita en aquesta zona i 
pregunta al Govern si no s’adona d’aquesta realitat. 
 
e) Aparcaments i CAP Ciutat Meridiana. No entenen perquè han d’estar al carrer fent cua 
passant calor a l’estiu i mullant-se quan plou i, pèl que fa als aparcaments, hi ha pisos i 
aparcaments de REGESA (que ja no existeix i ara és municipal) i no entenen els lloguers i les 
places d’aparcament buides. Demana que s’obrin aquestes places pels veïns i fins i tot pels 
metges del CAP. 
 
f) Equipaments. Es queixa que encara no poden utilitzar el seu local. Diu que continuen fent 
assemblees perquè els desnonaments no han parat però cada setmana tenen que convocar als 
veïns bé al Casal de barri, bé al centre cívic, una setmana aquí, una setmana allà, movent-se 
els veïns amunt i avall. S’ha fet una obra que durava 20 dies en el local de l’associació de veïns 
però ara hi ha dos mesos i mig per a acabar de completar la obra portant el mobiliari i, 
mentrestant,  continuen sense poder utilitzar el seu local. 
 
g) Manteniment.  Ignora el que està passant amb el manteniment d’ascensors i escales 
mecàniques. Així com en el tema de la neteja es nota el que s’està fent, no passa igual amb el 
manteniment d’ascensors i escales mecàniques, continua el mateix ball de fa 4 o 8 anys, s’ha 
canviat vàries vegades d’empresa de manteniment però els problemes subsisteixen igual. 
 
h) Un dels temes més preocupants és que en últim any s’han produït 7 o 8 suïcidis en un barri 
de 10.000 habitants. A la resta de la península la mitjana és un suïcidi per cada 10.000 
habitants. S’ha sobrepassat qualsevol línia vermella. No hi ha ajuts per les persones que estan 
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allà soles. Els del CAP salut mental els diuen que si no volen anar al CAP no els tracten. 
Aleshores, només estem per a cobrar impostos? Ara que s’ha tancat el pla comunitari, perquè 
no s’obre un altre i suplir-lo i així acompanyar a les persones que es troben soles? I a mes no 
estem parlant únicament de persones gran perquè els suïcidis s’han produït des de persones 
joves a gent gran. 
 

2) Marta (Associació de Veïns i Veïnes de Ciutat Meridiana).  
 

Diu que actualment estan mig ajornats tots els desnonaments per l’estat d’alarma però vol 
saber què passarà quan s’acabi l’estat d’alarma amb totes les famílies afectades per processos 
de desnonament. 
 

3) Jeros (Associació de veïns i veïnes de Ciutat Meridiana). 
 
En primer lloc, recolza tot el que ha dit el Sr. Bravo (intervinent núm. 1) i centra la seva 
intervenció en temes relacionats amb el transport en autobús. En primer lloc, reclama una 
marquesina en la parada final del bus de la línia 62. Diu que no hi ha marquesina i quan plou la 
gent es mulla esperant que s’obri el bus perquè el conductor no obra la porta fins l’hora de 
marxar. També demana marquesina a la parada final del bus de l línia 76 perquè s’ha posat a 
la parada del D-50. En segon lloc, demana l’ampliació del trajecte de la línia D-50 del bus per 
tal que arribi al col·legi que hi ha a la part alta (Mestre Morera) com fa el bus de la línia 83. Per 
últim, demana des de fa anys una línia de bus nocturn fins a la Vall d’Hebron perquè no hi ha. 
Per la nit o bé han d’anar en taxi o be han d’anar en l’N3 fins Plaça de Catalunya (no passa per 
l’hospital) i allà enllaçar amb el que porta fins l’hospital. 
 

4) Cintia 
 
Vol recalcar el que ha dit el Sr. Bravo (intervinent núm 1) respecte del tema dels sense papers. 
Si no tens papers, no et fan contracte de lloguer però quan ja tens els papers tampoc te’l fan i 
vol saber perquè no et fan cap contracte de lloguer malgrat disposar de papers quan al principi 
els deien que no els farien contracte de lloguer fins que no tinguessin els papers en regla. En 
segon lloc, malgrat que es diu que els desnonaments estan ajornat, el cert és que senten per 
les noticies que els desnonaments continuen, fins i tot a vegades sense notificar, agafant als 
veïns desprevinguts i això no pot ser. Per tant, pregunta quan pararan els desnonaments?. 
Perquè el cert és que, per la manca d’ocupació, la obligació de pagar els rebuts de llum, 
aigua... o l’amenaça del desnonament, fa que moltes persones adoptin la mala decisió de 
suïcidar-se. 
 
 

5) Julia.  
 
Exposa el seu cas personal en relació al tema de la manca de papers. Tenia cita per renovar 
papers pel 18 de març de 2020 però primer per la pandèmia i ara perquè no donen cita, el cas 
és que porta més d’un any sense documentació. Demana si des del Districte poden ajudar a 
totes les persones com ella que no pot renovar ni disposar dels papers en regla. En relació al 
tema de la salut, demana l instal·lació d’un telèfon d’emergència en el CAP per a poder atendre 
les urgències perquè convida a tothom a fer trucades de telèfon al CAP i podran comprovar que 
no s’hi posen, no contesten. Per últim, demana al Govern del Districte que pensi en projectes 
que fomentin la ocupació en especial de les persones desocupades. Hi ha molta gent sense 
feina i necessiten treballar per a poder mantenir els seus fills (sobre tot les famílies 
monoparentals o en concubinat) o adquirir un habitatge i que així els seus fills puguin tenir una 
vida més digna. 
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6) Raquelvis Rojas. 

 
S’adreça al Govern demanant, en relació als punts tractats en aquesta sessió, que els prestin 
atenció i que no passi com sempre que venen a l’Audiència Pública, exposen els problemes i 
desprès deixen de costat a Ciutat Meridiana. Considera que tots som iguals. També demana 
que els Mossos d’Esquadra n treguin a les famílies dels seus habitatges si no tenen 
l’autorització corresponent i, en definitiva conclou reiterant que es presti molta més atenció als 
veïns i veïnes de Ciutat Meridiana. 
 
Finalitzades totes les intervencions de la representació veïnal de Ciutat meridiana, la presidenta 
del Consell del Districte dona la paraula al Regidor del Districte. 
 
El regidor, desprès de donar les gràcies per haver vingut a aquesta sessió, diu que vol dir dos 
coses prèvies abans de contestar als diferents temes plantejats pels veïns de Ciutat Meridiana. 
 
En primer lloc, manifesta que negar que Ciutat Meridiana és un barri amb molts problemes és 
absurd. Només has d’anar i ho pots veure perfectament, és d’una evidència meridiana, ho 
reconeixen i afegeix que tenen com a Govern una obligació extra amb aquest barri. 
 
En segon lloc, el Sr. Bravo (intervinent núm. 1) diu que en la seva intervenció ha fet un ideari 
polític, ho comprèn però ell el que ha de fer no és un debat polític sinó un debat d’eficiència, és 
a dir, què pot fer, què no pot fer, de quina manera amb quin encaix... amb el màxim respecte 
això sí a les paraules del Sr. Bravo. 
 
Entrant ja a les respostes sobre les qüestions plantejades, el Regidor desgrana cada un dels 
punts comentats: 
 
a)Inscripció prèvia a l’Audiència Pública. 
 
Són normes de funcionament de tota la ciutat, que s’apliquen a tots els Districtes i a mes, 
formular les preguntes de manera anticipada els permet preparar millor les respostes sens 
perjudici que es pugui intervenir o matisar en directe. Amb tot, espera que s’acabi la qüestió de 
la COVID i pugui tornar la presencialitat en els actes institucionals dels barris i dels Districtes. 
 
b) Autobusos. Es vol fer alguns canvis per tal d’eliminar alguna situació no desitjable i és que 
no és normal que TMB no actuï amb la mateixa normalitat que fa a la resta de la ciutat respecte 
de la Zona Nord. Ara bé, hi ha canvis i es poden crear desajustos que es poden parlar. De fet, 
hi haurà desajustos segur. Hi va haver una primera reunió a la que no vau comparèixer 
(desprès a instància de la consellera tècnica, el regidor rectifica dient que sí que va assistir una 
representació de dos veïns de Ciutat Meridiana) i es convocarà una altra reunió per a poder 
afrontar aquests desajustos i, si cal fer una reunió específica amb els veïns de Ciutat Meridiana, 
no té cap inconvenient. Per últim, anuncia que TMB no farà cap canvi fins que no es faci les 
reunions amb els veïns. 
 
c) Gent sense papers. El Regidor diu que l’Ajuntament de Barcelona és un dels Ajuntaments de 
tota Espanya que mes s’ha manifestat de forma clara i contundent en solucionar el tema dels 
papers. L’alcaldessa de Barcelona, de la que no té cap inconvenient en reconèixer que és una 
persona que ho ha defensat fins la sacietat malgrat que no és del seu partit. Ara bé, una 
qüestió està clara i és que la gestió dels papers no correspon a l’Ajuntament per qüestions 
legals i de jerarquia institucional. Encara així vol remarcar que l’Ajuntament de Barcelona no 
discrimina a ningú tingui o no papers, els serveis públics municipals arriben a tot el món tinguin 
o no papers. Tanmateix, l’Ajuntament de Barcelona no pot donar papers. Ho podem discutir, 
està d’acord o no, anar junts a  una manifestació però l’Ajuntament de Barcelona no concedeix 
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permisos de residència. Això ho dona el govern de l’estat i serà molt difícil que aquesta potestat 
se la donin als Ajuntaments 
 
d) Habitatge. Aquest és un tema en el que tothom podem estar d’acord amb el fons però 
discrepar en la forma. Tothom estem d’acord que el dret a l’habitatge és un dret bàsic i que 
l’Ajuntament de Barcelona és absolutament solidari amb les persones desnonades vulnerables 
o que el desnonament no té base legal; de fet, hi ha consellers que han acompanyat a les 
famílies en processos de desnonament. Ara bé, hi ha una frontera que és molt subtil i complexa 
que és quan el desnonament és legal i la família no és vulnerable o, encara sent vulnerable, les 
seves condicions no s’ajusten als requisits demanats per serveis socials. Es possible que això 
generi alguns desajustos però considera que la política municipal dels últims 3 o 4 anys en 
matèria d’habitatge no ha canviat en absolut. Es cert que la crisi actual ha incrementat les 
situacions d’impagament o morositat i que les pressions jurídiques per desnonar són més altes 
però considera que la cobertura social de les famílies vulnerables està garantida. 
 
e) Pisos públics. El Regidor dona tota la raó als intervinents. Diu que lo de REGESA és 
inacceptable i que no pot ser que en el districte hi hagi places d’aparcament buides o 
habitatges i locals de l’antiga REFESA sense poder utilitzar. Des del primer dia que va entrar en 
el Districte aquest és un tema que ha posat a sobre de la taula i ha tingut moltes reunions amb 
els departaments municipals que han de resoldre aquesta qüestió. Amb tot anuncia (amb tot el 
sentit positiu de la paraula) que estan a punt de solucionar aquest problema. Hi ha una 
iniciativa que es discutirà la propera setmana al màxim nivell de l’Ajuntament per tal que hi hagi 
una adscripció definitiva dels locals de REGESA en favor de l’Ajuntament i, si això fos així, 
s’obriria la porta a una resolució al problema que han indicats els intervinents a curt termini 
perquè reconeix que la situació actual és escandalosa. Per tant, confia que el problema que ha 
denunciat amb raó el Sr. Filiberto Bravo (intervinent núm. 1) pugui tenir una solució a curt 
termini. 
 
f) Treball. El regidor també dona tota la raó als intervinents i que el diferencial de renda 
disponible entre el barri de Ciutat Meridiana i la resta de la ciutat és evident. Aquí la solució 
passa no només amb la formació sinó amb una sèrie d’elements combinats com ara els plans 
d’ocupació, els ajuts a la emprenedoria ó solucions imaginatives de cooperatives o altres 
elements que permetin generar ocupació. Informa que han fet unes jornades de 
desenvolupament econòmic i demà mateix en el plenari va una mesura de govern sobre 
desenvolupament econòmic del Districte en el que confia que posi algunes de les bases per tal 
que a curt o mig termini puguem veure algun resultat en aquesta línia de direcció que està 
indicant però és evident que és una claredat meridiana l’important problema de treball que hi ha 
en aquest barri i són conscients d’això. 
 
g) El conflicte amb el CAP Ciutat Meridiana. El Regidor diu que s’han barallat amb els 
responsables del CAP en temes tant evidents com col·locar uns tendals per a protegir de la 
calor a l’estiu o la pluja, fins i tot, oferint a pagar-lo. Així ha estat en algun barri com Roquetes 
en el que el CAP ha acceptat posar un tendal però és un tema molt conflictiu perquè els CAP 
depenen de la Generalitat hi ha directors de CAP que tenen una opinió diferent al respecte amb 
situacions com ara que diuen que en pandèmia no volen gent fent cua al carrer per perill de 
contaminació o de contagi, etc.. Amb tot seguiran insistint perquè és una obvietat que a l’estiu 
fa una calor de mort i si plou et mulles a la cua. 
 
h) Manteniment i equipaments. El Regidor diu que aquí s’han barrejat dos coses diferents. Per 
una banda, està la lentitud de l’administració en resoldre les sol·licituds de manteniment o 
millores, la qual cosa, els dona la raó i d’altra banda que, a causa de les restriccions, ha donat 
la sensació d’un poc ús dels equipaments municipals. A ell també li desespera la lentitud 
administrativa (per exemple que per a pintar una sala calgui molt temps) però és cert que és 
així perquè s’han de licitar els serveis, etc.., en definitiva són conscients d’aquesta lentitud. 
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També és cert que hi ha infraestructures que s’espatllen com ara escales mecàniques o 
ascensors però a vegades els materials han de venir d’Alemanya i això és lent i sí clar els 
intervinents tenen raó en això i, en aquest sentit, van el més ràpid que poden perquè són 
conscients del que signifiquen unes escales automàtiques o uns ascensors en un barri de 
muntanya amb uns desnivells com hi ha a Ciutat Meridiana. 
 
i) Plans Comunitaris. No s’han tancat ni es tancaran en absolut. És un rumor que no sap d’on 
ha sortit. L’objectiu del pla comunitari és que una o dos persones del districte es puguin 
coordinar amb els veïns per resoldre assumptes d’interès comú i el que estan mirant és que 
sigui més eficient. Això no pot quedar aturat sinó que s’ha d’acordar amb els veïns una sèrie 
d’objectius i coordinar-nos amb vosaltres amb acords que permetin una major eficiència en la 
resolució dels problemes i necessitats del barri. Per tant, en absolut es tancarà però els sembla 
que hi ha recursos que es poden optimitzar com tipus de contractes... però és un tema tècnic, 
en absolut un problema de concepte. 
 
j) Marquesines. El Regidor diu que prenen nota de les reivindicacions veïnals i a través del 
Gerent del districte ho faran arribar a TMB per a veure si es pot donar una solució. 
 
A modus de resum conclou en que hi ha comprensió absoluta amb els problemes denunciats i 
reconeix que a vegades no son tot lo eficients que voldrien els veïns, la maquinària municipal 
no sempre ho posa fàcil i, al marge de les consideracions de política que ha comentat el Sr. 
Bravo (intervinent núm. 1) el cert és que estan obligats a treballar en un marc o amb regles  a 
vegades certament hostils, complexes, que a vegades resulta difícil solucionar els problemes 
tal i com voldrien els veïns que, per suposat, tenen raó però l’administració s’ha de subjectar a 
certes regles de forma inexorable. Això sí, convida als veïns a seguir parlant i a arribar a 
acords. 
 
Finalitzada aquesta intervenció, la representació veïnal de Ciutat Meridiana abandona la sala i 
la presidenta del Consell del districte agraeix la comprensió d’aquelles persones connectades 
de forma telemàtica respecte de la excepció que s’ha fet amb aquests veïns i espera que a la 
propera Audiència Pública es puguin obrir les portes del Districte perquè són temps difícils, hi 
ha problemes a tots els barris i s’està gestionant com es pot per a atendre a tots els veïns de la 
millor manera possible, agraeix a aquelles persones que ha fet les preguntes de forma 
anticipada per a poder-les preparar millor i diu que continua la sessió. 
 
Per tant, com en ocasions anteriors, la presidenta del Consell del Districte fa lectura de les 
preguntes indicant el nom de la persona i/o entitat que l’ha formulat, si a mes estan 
connectades, poden intervenir si ho desitgen i dona la paraula al regidor per donar adequada 
resposta.  
 

7) Associació de veïns de Torre Llobeta i Vilapicina 
 
Preguntes anticipades: 
 
“a)Enllumanat barri. Des d'aquesta associació volem demanar un estudi actual de l'enllumenat 

del nostre barri de Vilapicina i la Torre Llobeta, ja que veiem que està obsolet o no fa la seva 

funció real de seguretat i visió. Hi ha punts negres que calen revisar i fer una proposta de 

reciclatge si cal. També convidem a la gestora del districte vingui a revisar aquests punts en 

persona per a tenir més clara la nostra reivindicació. 

b) Tema seguretat. Cal fer una volta al tema de seguretat al barri i més concretament a certs 

punts on campa la inseguretat per la llibertat d'accions per part de gamberros que no tenen 

respecte cap a ningú. Per exemple, la zona de Virrei Amat. 
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c) Des de l'Associació de Veïns i Veïnes volem fer també petició de la info corresponent a la 

compra de la casa de Torre Llobeta, el seu cost final, la intenció amb aquest equipament i plans 

de futur. 

 d) Recolzem la petició de la veïna Rebeca sobre el tema de les vibracions del metro. volem fer 

seguiment de les demandes i actuacions que es prenguin en aquest concepte. Demanant 

també que aquest ajuntament es comprometi a estudiar el tema i fer accions concretes.” 

Pel que fa a l’enllumenat, el Regidor diu que fa uns dies es van reunir amb representants de 

l’Associació de Veïns per parlar de les inversions i el Pla d’Actuació del districte i ja es va posar 

aquest tema sobre de la taula. Tal i com es va quedar, preveu quedar amb els veïns, donar una 

volta per la zona, mirar els punts foscos i poder-li plantejar de manera objectiva als 

responsables de l’enllumenat, els quals, tenen una visió de l’enllumenat públic diferent de la 

que puguin tenir els veïns. Ha vist personalment algun cas de manca d’il·luminació com a la 

Plaça Virrei Amat a la zona de la farmàcia o en el Parc de la Guineueta. Per tant, confia en que 

els citin els veïns, aniran amb els serveis tècnics i veurem què es pot fer. 

Pel que fa a la seguretat, el Regidor diu que hi ha una reunió dels veïns amb la presencia de 

GUB i Mossos d’Esquadra agendada pel dimarts 13 d’abril. Aquí, a diferència de l’enllumenat 

públic o la neteja, és un debat més complex vers la percepció veïnal de la falta de seguretat. 

Per tant, diu que vagin a la reunió, que miraran aquest forats negres i es procurarà objectivar-

los el màxim possible. 

Pel que fa a la casa de la Torre Llobeta, ja ho va comunicar però repeteix que va ser 

expropiada a finals de l’any passat per valor d’un milió i mig d’euros i, per tant, ja és municipal. 

Un cop feta la expropiació, ara el que toca és debatre amb els veïns què es fa i de quina 

manera perquè certament no hi ha previst res en el pressupost d’inversions però es debatrà 

amb els veïns i també s’aprofitarà el debat sobre la Torre Llobeta per a parlar de la plaça. 

Pel que fa al tema de les vibracions del metro, com que diu ha una pregunta concreta d’una 

veïna que es diu Rebeca sobre vibracions del metro en el seu habitatge, diu que ajorna la 

resposta a la pregunta de la Sra. Rebeca. 

8) Maite Ballester. Intervenció en directe sense pregunta anticipada. 

Parla en representació de l’escola concertada ubicada al carrer Artesania, 38. Es queixa que el 

carrer que es de direcció única, puja un autobús articulat i hi ha la parada núm. 973 que 

justament està al costat de l’escola, la qual cosa, és un perill pels 160 alumnes de l’escola. La 

plataforma de baixada de les persones amb discapacitat no fa sorolls però produeix embuts a 

l’entrada/sortida de l’escola perquè la vorera és molt estreta, la marquesina és molt gran i els 

cotxes van mot de presa. Han fet diverses peticions (a través del telèfon del civisme, per 

escrit...) per tal que es mogui la parada uns metres mes amunt o avall des de l’any 2017 sense 

resposta o desestimant la petició. També van demanar una barana i també es va denegar. Ho 

tornen a demanar ara i anuncia concentració diària fins que rebin una resposta perquè 

certament es troben indefensos. També demana que s’assenyali la zona d’una manera o altra. 

El Regidor contesta que sí està atès aquest tema. Ho estant estudiant els tècnics, és un tema 

una mica complex però li anuncia que tenen una solució immediata. Per tant, el Regidor diu 
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que des del Districte els trucaran per a poder-li explicar la solució que han trobat i que serà a 

curt termini. 

9) Francisca Saez Sánchez 

 Al no estar connectada ni formular pregunta anticipada, perd el seu torn. 

10) Rebeca Ramos 

Pregunta anticipada: 

“Som un grup de veïns i veïnes de Virrei Amat afectats per les vibracions i sorolls que estan 

desencadenant-se pel pas del Metro L5. Portem un any amb aquestes molèsties que van a 

més i ens dificulten el descans i el son. Sabem que afecten a altres punts de la línia, i a alguna 

vivenda, TMB ja ha realitzat medicions de vibracions. TMB ha reconegut el problema i admeten 

que les molèsties són greus, però no posen data per fer millores significatives. Com a veïns i 

veïnes ens agradaria fer-vos constància d'aquest greu problema, demanar suport per a una 

solució ràpida, i conèixer quines accions podeu portar a terme si TMB no cumpleix amb 

l'Ordenança municipal en compliment de vibracions i sorolls, que entenem que és competència 

de l'Ajuntament.” 

El Regidor contesta que li agrada que la intervinent parli d’aquest tema en representació d’una 

densitat important de veïns perquè fer-ho de forma individual a vegades és més difícil de 

solucionar. Diu que aquest és un tema de competència de TMB, del que són conscients i, per 

tant, els toca a ells cercar una solució. Ells els hi diran, transmetran la queixa, insistiran i es 

poden presentar amb els veïns per a cercar una solució que ha de trobat TMB. En aquest 

sentit, el Regidor proposa que els veïns li facin arribar un escrit amb el DNI i les signatures de 

tots els veïns afectats perquè, d’aquesta manera, l’Ajuntament de Barcelona pot fer més força 

davant TMB. 

11) Silvia Rodríguez Figueras 

Al no estar connectada ni formular pregunta anticipada, perd el seu torn. 

12) Francis Ballesté Saez 

Al no estar connectat ni formular pregunta anticipada, perd el seu torn. 

13) Bertrand de Five Pranger. Intervenció en directe sense pregunta anticipada 

Desprès d’uns inicials problemes de connexió, l’intervinent pregunta si s’esta preparat per a 

atendre a la massificació de gent que no disposa dels mitjans com ara Internet per a poder 

participar en els actes institucionals del Districte? Explica que moltes de les persones de la 

seva associació no disposen d’Internet i no s’han pogut connectar i la inscripció prèvia a 

l’Audiència Pública ha estat molt complicada. En segon lloc, diu que enviarà al regidor una 

carta explicant el tema de la COVID i les escoles de discapacitats i, per tant, esperarà resposta 

escrita. S’estima més fer-ho així que explicar ara en una minuts el cas.  
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El Regidor contesta que la pregunta és molt pertinent perquè el tema de l’accés a les 

tecnologies els hi preocupa molt. Ho estan vivint en aquesta mateixa sessió amb alguns 

problemes de connexió dels intervinents. Aquí, hi ha dos tipus de resposta: una més individual i 

certament de difícil solució a curt termini que és els problemes que cada família té respecte de 

l’accés o no als equips tècnics i a les noves tecnologies. La segona resposta és més col·lectiva 

i anuncia que l’Ajuntament de Barcelona ha creat una partida per a poder adquirir equips 

tècnics (pantalles, ordinadors..) per a posar-los a disposició de les entitats i facilitar així l’accés 

de les persones que no disposen de mitjans tecnològics als actes institucionals o no 

institucionals del districte (sessions, peticions, cites, lliurament de documentació etc..). Seran 

equips mòbils i estaran a disposició de les entitats. Certament, no és una solució individual per 

a totes les famílies però sí pot ser útil per ser més àgil en el contacte amb els veïns i arribar a 

tothom a través de les entitats. 

Pel que fa a la carta, diu que l’esperen i veuran el seu contingut per donar-li la resposta més 

adequada. 

14) Sagrario Bermejo 

Al no estar connectada ni formular pregunta anticipada, perd el seu torn. 

15) Albert 

Preguntes anticipades: 

“a)Al carrer Pardo, entre els carrers Riera d'Horta i Escòcia, hi ha 4 bancs de formigó que són 

un blocs rectangles. Demanen la substitució d'aquests bancs de formigó, sense recolzament 

per l'esquena ni pels braços, per els clàssics bancs normals de fusta de 3 places que hi ha a la 

ciutat, bancs on la gent gran pot recolzar l'esquena i sobretot recolzar-se per aixecar-se o 

asseure's. En l'estat actual és impossible per la gent gran i molt incòmode. Donada l'alta 

densitat de població gran d'aquesta zona i considerant també la importància dels bancs com 

espai segur per gent gran, mares/pares amb nens petits, gent amb discapacitats de tots tipus, i 

també com manera de poder descansar i interactuar amb altres persones, és important. A la 

reforma del carrer Pardo feta al 2014-2015 teòricament anaven a posar aquest tipus de bancs 

de fusta i ens vam trobar amb els blocs de formigó. AL consell de Barri de Vilapicina 25 

novembre 2020 ja vam plantejar això i no hem tingut resposta. 

b) Sabeu que se'n farà al solar que hi ha entre Escòcia/Riera d'Horta -Antoni Costa/Passatge 

Santa Eulàlia? Quin projecte hi ha i en quin punt està? Es contempla la creació d'alguna mena 

d'espai per usos comunitaris on les persones es puguin relacionar? Un petit centre civic o casal 

de barri? Un espai per fer un hort urbà on puguin participar els veïns? creiem que, a part de 

millores i infraestructures al barri manca molta cohesió social i seria convenient que es pogués 

canalitzar entorn algun espai on es puguessin fer activitats comunitàries. 

c) veïns de la zona sud de Vilapicina volem donar el nostre agraïment a l'ampliació de l'Àrea 

Verda zona 26 el passat any, gràcies per la bona feina!” 

El Regidor contesta, en primer lloc, agraint l’agraïment veïnal vers l’ampliació de la l’Àrea verda 

zona 26. Aprofita la ocasió per a anunciar que entre ara i el final del mandat s’aniran creant 

successivament zones verdes en tot el Districte per tal que estigui cobert per l’any 2023 llevat 
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dels tres barris de la Zona Nord, Ciutat Meridiana, Vallbona i Torre Baró per la seva complexitat 

orogràfica. Pel que fa a la pregunta relativa al carrer Pardo, el Regidor diu que els veïns tenen 

raó en la seva reclamació sobre els bancs de formigó i diu que això es canviarà de forma 

immediata. Per tant, tema positiu i solucionat. Pel que fa al tema del solar, el Regidor diu que 

es tracta d’un solar privat on una part està destinat a equipaments i l’altra és zona verda. Per 

tant, aquí el primer que caldria fer és expropiar el solar o comprar-lo, desprès comprovar si l’ús 

es correspon amb la planificació que té, canviar si cal i decidir sobre l’espai. Per tant, aquí el 

primer debat és si hi ha la disponibilitat econòmica i la prioritat per comprar o expropiar el solar i 

desprès s’hauria de fer un debat amb els veïns per determinar l’ús que se l’hauria de donar i 

veure si la decisió que es prengui es compatible amb l’actual planificació o procediria modificar-

la. En definitiva, aquests serien els passos a donar, veure la seva complexitat i disponibilitat 

però està bé que estigui a la llista d’assumptes a reflexionar pel Districte. 

16) Luis Pasamos Saló 

Al no estar connectat ni formular pregunta anticipada, perd el seu torn. 

17) Francisco Godoy 

Preguntes anticipades: 

“a)Us torno a repetir la qüestió plantejada en anteriors sessions i que continua sense resoldre's. 

Com esta la promesa adjudicació o gestió per als veïns de la Trinitat Nova de les places 

d'aparcament al carrer Palamós propietat de l'Ajuntament de Barcelona i gestionades per BSM? 

Portem molts anys esperant i el silenci es l'única resposta 

b) Al solar comprés entre els carrers Palamós, Sa Tuna, S'agaró i Llosa han instal·lat 

recentment unes plaques que adverteixen de la prohibició d'aparcar a partir del 23 de març 

quan actualment estacionen entre 200 i 300 cotxes. Què tenen pensat fer aquí, quant durarà la 

prohibició i quina alternativa d'aparcament oferiran per no col·lapsar més el barri i dificultar la 

convivència i la vida dels veïns? Per què no faciliten l'aparcament dels veïns preocupant-se 

primer en facilitar els parkings buits i en crear l'àrea verda demanada de fa temps i promesa per 

l'Ajuntament abans de tancar un solar amb tanta capacitat i ús?” 

La Regidor contesta que, com ha dit al Sr. Albert (intervinent núm. 15), que el tema de les 

zones verdes està planificada i que en el cas de Trinitat Nova li toca l’any 2022, és a dir, que va 

de les primeres. 

Pel que fa al tema dels aparcaments, el Regidor diu que certament és una situació desesperant 

i està d’acord amb la reivindicació veïnal perquè la troba de sentit comú. Ara bé, hi ha algunes 

dificultat d’ordre tècnic i, en aquest sentit, explica que la gestió de les places d’aparcament la té 

BSM però no té la propietat de les mateixes i fins no assolir aquesta titularitat, no pot procedir a 

la venda om lloguer definitiu d’aquestes places. Per tant, s’està debatent actualment com 

patrimoni de l’Ajuntament adquireix aquesta titularitat i com ho gestiona. Per tant, un tema tant 

de sentit comú com que, si hi hagi una sèrie de places d’aparcament buides, es posin a lloguer, 

ens trobem amb certes dificultats jurídiques però afirma que, en qualsevol cas, “estamos en 

ello”, estan a sobre d’aquest tema, insistiran i vol creure que l’Ajuntament és el millor aliat 

possible per a poder aconseguir-ho. 
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Com que l’intervinent està connectat telemàticament pregunta, atès que, no se li ha donat 

resposta, què passa amb l’aparcament de 200 a 300 places que hi ha en el solar dels carrers 

Palamós, Sa Tuna, S’Agaró i Lloa que a partir del 23 de març queda prohibit l’estacionament de 

vehicles. 

El Regidor contesta que, en aquets espai, esta prevista la construcció d’un bloc d’habitatges. 

No podem dir que fins que no hi hagi pisos hi haurà places d’aparcament. La construcció dels 

habitatges planteja certes distorsions vers les places d’aparcament que s’han d’entendre i 

s’haurà de veure com es va afrontant 

El Sr. Godoy insisteix que com a veí necessita aparcar el seu cotxe al seu barri perquè no té 

més opcions. Si des de fa 3 o 4 anys va al darrera de les places d’aparcament de REGESA 

sense que l’hagi pogut obtenir i el solar on s’aparcava ara estarà prohibit l’estacionament 

pregunta què ha de fer amb el seu cotxe? Donin alternatives però no posin obstacles als veïns. 

El Regidor contesta que l’intervinent ha d’entendre que aquest solar mai ha tingut la 

consideració d’aparcament definitiu sinó que era una utilització a temps parcial fins que es 

fessin un tema que és prioritari com és la construcció de vivendes. Per tant, diu que l’intervinent 

hauria d’entendre que a vegades es produeixen problemes de difícil solució per la construcció 

dels habitatges, no disposen d’un espai que permeti crear un pàrquing alternatiu de manera 

immediata i a més hi ha un altre problema que és l’aparcament que fan sevir persones que ven 

de fora de Barcelona, deixen el cotxe una setmana allà i van en transport públic a treballar. 

Tots aquests problemes els tenim, ho reconeix però no té una solució immediata. 

El Sr. Godoy diu que la solució passa per l’àrea verda però com ha dit que això no serà fins 

l’any vinent i aquí aparca tothom, què hem de fer els veïns amb els nostres cotxes? 

El Regidor contesta que es el que acaba de dir, que reconeix que hi ha aquí un conflicte però 

que en el desajust entre la manca d’aparcament i la construcció dels habitatges s’haurà de 

veure com s’afronta pel Districte però ara mateix no té una solució immediata o una alternativa 

als veïns que permeti traslladar de forma automàtica els cotxes d’una banda a una altra. 

Com que el Sr. Godoy insisteix i considera que són tant prioritària la construcció de pisos com 

les places d’aparcament, el Regidor li acaba preguntant: m’estàs dient que no es construeixin 

els habitatges? No és l’únic barri amb problemes d’aparcament, són conscient d’això però les 

solucions no són fàcils. 

18) Pilar Murteiras 

Pregunta anticipada: 

“Solicitamos una reunión urgente de vecinos,asociaciones y responsables del Distrito,para 

abordar los motivos de la finalización del Pla Comunitari de Ciutat Meridiana y con ello la 

desaparición del soporte técnico que teniamos hasta ahora en el desarrollo y coordinación de 

acciones y proyectos liderados por vecinos y entidades. Estamos profundamente molestos por 

la manera en la que se ha tomado esta decisión ya que en ningún momento se ha contado con 

la opinión vecinal . No son formas de hacer Comunidad ya que entendemos que decidir nuestro 

futuro no puede hacerse sin tenernos en cuenta, cuando han sido los vecinos los que desde su 

inicio han hecho crecer al Pla Comunitari de la nada. Es urgente esta reunión para clarificar la 
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situación actual y definir cuanto antes una nueva estructura. Esta petición se hace en nombre 

de las 47 mujeres que nos manifestamos en sábado pasado y de un barrio que no está 

dispuesto a aceptar que se entierre el camino que hemos andado estos últimos 18 años.” 

El Regidor contesta que amb ocasió de les respostes donades al Sr. Filiberto Bravo (intervinent 

núm. 1) ja ha dit que no es tanca el Pla Comunitari de Ciutat Meridiana però cedeix la paraula 

al Gerent del Districte per tal que doni una resposta més acurada sobre la situació d’aquest Pla 

Comunitari. 

El Gerent diu que, per a aclarir la situació des del Districte, en cap moment s’ha plantejat la 

desaparició del Pla Comunitari. El que ha fet el Districte és analitzar un pla que no estava 

complint els seus objectius com a pla comunitari des de fa temps, en especial, des del grup 

motor i el que ha fet és ordenar-lo, és a dir, s’ha canviat la contractació subvencionada que 

s’estava fent i, un cop parlat amb els veïns, fer una contractació directa des del Districte però a 

data d’avui el pla no s’ha aturat en cap moment. Es veritat que s’ha d’acabar de tancar el model 

de governança però es farà amb vosaltres però el pla no ha canviat en absolut, la persona que 

estava treballant en el pla ho continua fent i el que s’ha de fer en una propera reunió és tancar 

el model de governança. 

Com que la intervinent està connectada telemàticament diu que durant tot aquest temps no és 

que el grup motor no funcionés de forma adequada sinó que no hi ha hagut grup motor, els 

veïns no han pogut participar en cap moment d’aquest grup motor i és el que venen reclamant 

des de fa temps. A ella el tipus de contractació li és indiferent (és un tema tècnic que correspon 

resoldre al Districte); el que volen els veïns és participar en el grup motor donat que no ho han 

pogut fer fins ara. El que reclama ella i els veïns és que tota una sèrie d’activitats del pla 

comunitari (8 de març, etc..) no han comptat amb suport tècnic i el que volen saber és si el 

tindran o no. El fet que el regidor ha dit que compten amb els veïns no poden estar més  

d’acord perquè el que els hi van explicar el mes de gener no ho van entendre, no era gens clar i 

per això es van manifestar. S’alegra que hi hagi agendada una propera reunió perquè és 

evident que ha d’haver un grup motor i en el que els veïns tinguin veu perquè fa tres anys que 

no tenen veu en aquest tema. 

El Regidor contesta que comparteixen plenament el criteri que el pla comunitari ha de ser 

eficient, és a dir, ha de ser útil als veïns. El fet que la intervinent digui que des de fa tres anys 

no intervenen en el grup motor, clarament evidencia que no funciona i, per tant, a la reunió del 

dimarts vinent l’objectiu principal és fer que funcioni i a més un pla comunitari s’ha de fer amb la 

participació de la comunitat (el seu propi nom així ho indica). Per tant, exhorta als veïns a 

arreglar la situació a la reunió del dimarts vinent però vol dir que no es quedaran ni un sol dia 

sense pla comunitari. 

19) Jordi Vidal 

Pregunta anticipada: 

“Reitero una qüestió que va quedar pendent de tenir la informació corresponent.  

El Passeig de Fabra i Puig en el tram de Virrei Amat fins al carrer de Petrarca és zona 30?  

Si és així quan es senyalitzarà?” 
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El Regidor contesta que el tram del que parla l’intervinent és zona 30 però el que té raó el Sr. 

Vidal és que, si no s’assenyala, la gent no ho pot saber. Hi ha un pla per la senyalització de les 

zones 30 a tota la ciutat de Barcelona a desenvolupar durant els anys 2021, 2022 i 2023. Com 

a Districte estem intentant que es prioritzin zones de Nou Barris. Per tant, es zona 30 i cal 

senyalitzar-la i espera que aquesta zona de Fabra i Puig que és una zona prou important i 

concorreguda sigui senyalitzada el més aviat possible. 

20) Rosa López 

Preguntes anticipades: 

“a)Esperemos que los medios tecnológicos funcionen correctamente para las próximas 

sesiones de audiencia y plenarios, y que no haya problemas como el ultimo día del mes 

diciembre 2020 que no pudimos participar los ciudadanos a los presupuestos. Aprovecho la 

ocasión para comentar la baja participación de los/as vecinos/as en las audiencias y plenarios, 

¿A que es debido? Pues, es debido a que las plataformas deben ser más fáciles y didácticas a 

la entrada de dichas redes para que llegue a todo el público de modo sencillo. En la asistencia 

y debate en los plenarios y audiencias también su participación es baja y es debido a las 

duraciones del mismo que son largas, enrolladas, repetitivas y poco resolutiva para el 

ciudadano de pie vemos que no se solucionan los problemas del barrio. 

b) Los partidos políticos hablan del combatir las discriminaciones que sufren las mujeres por 

serlo. ¿porque no se ponen de acuerdo todos los partidos políticos para que las pensiones de 

las viudas cobren el 100% y no como ahora que cobran el 52%?¿Se ha contemplado en la 

pandemia que hay más mujeres viudas en el distrito? ¿En qué situación quedan estas mujeres 

viudas? ¿hay igualdad entre pensiones de viudas y viudos?  

c) El año pasado el impuesto del IBI subió un 23%, ¿no es un porcentaje alto para que este 

año se vuelva a subir el IBI?  

d) Agradecer los servicios de limpieza, brigadas de limpieza y servicios de mantenimiento que 

realizan un trabajo eficaz y eficiente. 

e) El servicio de seguridad como la Guardia Urbana para barrios debe mejorar más ya que no 

es un referente a pie de barrio ya que no es eficiente y ni eficaz.  

f) Se van a poner radares, esto supone casi 1 millón de euros. ¿por qué no se aplaza este 

dinero para más adelante y ayudar a las familias más vulnerables? 

g) Se realizan parques nuevos ¿para quién? ¿para todos los ciudadanos? ¿para los 

propietarios de animales? Después de 4 meses de tener el parque Soller podemos ver los 

destrozos de las zonas ajardinadas por pisadas de personas, hoyos en la tierra, dispensador 

de agua rotos, heces, botellones, etc. 

Pero este problema no está solamente en este parque, sino si vas al parque Nou Barris, 

Cotxeres de Borbón y Guineueta y tienen la misma casuística.  

¿Tiene el distrito un censo de animales de perros? - ¿Cuántos hay?  
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Se ha adoptados casi 1000 animales, ¿saben lo que significa esto? Que antes hay un 

abandonamiento de dichos animales y que hay un coste.  

¿Saben que los perros y gatos tienen COVID?  

Igual que ahora hay playas que no se podrá fumar, también queremos que 1 parque en cada 

distrito de Barcelona que no hayan entrada de animales para poder correr, caminar, jugar etc 

con tranquilidad.  

¿Cuántas multas han puesto la guardia urbana durante estos 3 meses por incumplimiento de 

las normas? 

h) El sueldo anual de los cargos conselleres y regidor del distrito Nou Barris es casi casi 

800.000 euros más dietas, y sesiones. Además, este año hay un incremento de la 

retribución. ¿Saben que con este dinero pueden vivir casi 800 familias en nuestro distrito?” 

Pel que fa a la pregunta a) sobre mitjans tecnològics i la participació veïnal en els òrgans de 

govern i participació del Districte, el Regidor contesta que, com ja ha dit abans, l’Ajuntament ha 

cerat una dotació pressupostària pe a facilitar l’accés comunitari a les noves tecnologies i la 

plataforma de transmissió de les sessions. Ara bé, vol dir que, si bé és certa la percepció de 

redacció de la participació en les sessions (és obvi i ho veiem per la pantalla en aquesta 

mateixa sessió), seria interessant que les preguntes, amb independència de la presencialitat en 

sala, es fessin amb dos o tres dies d’antelació per tal de poder-les conèixer i contestar-les amb 

qualitat. Això aporta qualitat al debat perquè hi ha preguntes en les que no pot improvisar, no 

ho poden saber tot al moment. Per tant, la presencialitat és molt important però conèixer les 

preguntes amb antelació permet preparar-les millor, el debat es més rigorós i millora molt la 

qualitat de la resposta. 

La presidenta del Consell del Districte intervé per a dir que, a banda de tenir les preguntes de 

forma anticipada, tots hem d’aprendre del període viscut, de la nova manera de fer les sessions 

i trobar la manera que les intervencions no siguin repetitives, no s’allarguin molt per tal que les 

sessions siguin molt més dinàmiques. 

Pel que fa  la pregunta b) sobre les vídues, el Regidor contesta que no pot respondre perquè 

no té les dades dels vidus i vídues del Districte. Sí sap que el cobrament de les pensions de 

viudetat depèn si es tracta de pensió contributiva o no contributiva, de les circumstàncies 

personals de cada persona, etc.. També és cert que hi ha un problema endèmic al nostre país i 

és el fet que moltes dones no han pogut treballar en el seu moment per diferents 

circumstàncies i s’ha produït la rèmora de cobrar pensió no contributiva que és molt menor que 

la contributiva. En tot cas, com a Districte poden fer acompanyament, ser solidaris amb aquesta 

situació, comunicar-ho als responsables de la seguretat social però no massa més perquè els 

municipis no tenen competències en aquesta matèria. 

Pel que fa a la pregunta c) relativa a la pujada de l’IBI, el regidor diu que vol clarificar les coses 

per a evitar imprecisions. L’IBI a Barcelona va baixar l’any passat. El que passa és que es van 

treure les bonificacions de l’IBI i això va donar lloc a una situació paradoxal i fins i tot irregular 

consistent en que hi ha gent a la que se li va pujar o no l’Ibi en funció si havia tingut 

bonificacions o no. En concret, la paradoxa va ser que en aquells habitatges que no havien 
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tingut dret a la bonificació de l’IBI (les cases més cares) van pagar menys IBI i aquells 

habitatges que havien tingut bonificacions, van pagar més IBI. Per tant, pot ser una percepció 

real i que la intervinent hagués pagat més IBI però no pas per una pujada de l’impost sinó pel 

tema de la eliminació de les bonificacions, que es pot debatre sobre la seva necessitat però 

que no es pot llegir ni en termes de barris ni de classes socials perquè va afectar a tota la ciutat 

indistintament. Per últim, aquest any l’IBI no s’ha pujat i ha hagut una política de congelació de 

taxes municipals. 

Pel que fa a l’agraïment sobre els servis de neteja (apartat d) i la queixa sobre Guàrdia Urbana 

(apartat e), es deixa simplement constància perquè formula una opinió, no pas una pegunta. 

Pel que fa a la pregunta f) sobre el cost de la instal·lació de radars, el Regidor contesta que es 

podria parlar molt sobre els radars però és evident que ajuden a la seguretat, molts radars 

estan col·locats en entorns escolars i, per tant, preveuen accidents i salven vides, per la qual 

cosa, considera que no és cap despesa supèrflua. Amb tot, vol dir que actualment no hi ha 

previst la instal·lació de nous radars al Districte de Nou Barris i, per tant, no està afectat per 

aquest tema. 

Pel que fa a la pregunta g) sobre estat dels parcs i el tema dels gossos, el Regidor contesta 

que és un debat constant en el Districte i que es produeixen dos mirades o percepcions sobre 

els animals: una a favor dels animals i una altra també a favor dels animals però es té la 

percepció que a vegades els propietaris del gossos tenen comportaments incívics: no recullen 

els excrements, els deixen sueltos.... Bé, la Guàrdia Urbana posa multes per aquests 

comportaments incívics. El que passa és que no té la dada numèrica si bé considera que no es 

tracta d’un debat sobre la quantificació de les multes. Tampoc pot donar-li la dada del número 

d’animals censats al Districte perquè ho ignora. En qualsevol cas, l’Ajuntament de Barcelona té 

la política d’anar a favor de la convivència entre persones i animals. 

Pel que fa a la pregunta h) sobre retribucions del regidor i consellers/eres del Districte, el 

Regidor contesta el que el que diu la intervinent és altament imprecís. D’entrada, el sou del 

Regidor del Districte, no s’imputa al pressupost del Districte. A més dona la impressió que 

cobrin 800.000 euros quan no és així ni individualment ni dels conjunt dels consellers/eres del 

Districte. En qualsevol cas, diu que la informació sobre les retribucions dels polítics és pública i 

accessible i li agradaria més precisió al respecte perquè a vegades segons el que es diu es 

confon al personal i no és el més adequat. 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Finalitzades les respostes per part del Govern i sense més paraules demanades, la 
Presidenta del Consell del Districte, tot recordant que al dia següent hi ha Consell 

Plenari i, emplaçant als ciutadans a fer preguntes per anticipat, aixeca la sessió 

quan són les vint hores i trenta minuts. 
 

 


